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Protokół  Nr 4/2017 

z obrad XXXI Sesji Rady Gminy Konopiska 

z dnia 21 marca 2017 r., od godz. 12:00 do godziny 14:00  
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Konopiska. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

W XXXI sesji uczestniczyło 15 radnych. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy 

Konopiska - Pan Edward Bałdyga. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność 
obrad, w Sesji uczestniczyło 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. (Lista obecności w 

załączeniu do niniejszego protokołu). Przewodniczący Rady Gminy Konopiska – powitał: 

radnych, Wójta Gminy Konopiska –pana Jerzego Żurka, Zastępcę Wójta – panią Zofię 
Kuśmierską, Sekretarza Gminy – panią Barbarę Ankowską – Lis, Skarbnika Gminy – panią 
Jadwigę Janik oraz radcę prawnego – panią Wiesławę Rodak, sołtysów i pracowników 

urzędu. 

 

Ad.2.Przyjęcie protokołów z obrad XXVIII, XXIX XXX sesji Rady Gminy. 

 

p.E.Bałdyga- Przyjęcie protokołów z XXVIII, XXIX, XXX sesji, za przyjęciem: 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad.3. Ustalenie porządku obrad. 

 

Porządek obrad został przekazany wraz z zawiadomieniem na sesję. 
p.E.Bałdyga- odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołów z XXVIII, XXIX, XXX sesji Rady Gminy. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  

6. Interpelacje radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów i rodzaju dokumentów 

potwierdzających spełnienie kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których 

Gmina Konopiska jest organem prowadzącym. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Konopiska do postępowania 

rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, oraz określenie 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego. 
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11. Podjęcie uchwały w  sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 
Konopiska. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2017 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na 

lata 2017-2024. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Częstochowskiego 

na współfinansowanie inwestycji drogowej pn. Budowa chodnika w ciągu dróg powiatowych 

nr 1022 S i 1052 S w m. Hutki, gmina Konopiska. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego na 

współfinansowanie inwestycji drogowej pn. Projekt budowy ciągu pieszego i pieszo - 

rowerowego w ciągu dróg wojewódzkich nr 904 i 907 w Konopiskach. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego na 

współfinansowanie inwestycji drogowej pn. Projekt budowy chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 907 w miejscowościach Konopiska i Korzonek. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości do zasobu mienia komunalnego gminy. 

18. Odpowiedzi na interpelacje. 

19. Sprawy różne i zapytania. 

20. Zakończenie obrad. 

 

p.E.Bałdyga –czy są uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie było. 

 

p.E.Bałdyga - proszę o przegłosowanie porządku obrad. 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

 

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

p.E.Bałdyga – zaproponował: 

p.R.Kołodziejczyk-, który wyraził zgodę. 
p.A.Świtek-, która wyraziła zgodę. 
 

p.E.Bałdyga – proszę o przegłosowanie Komisja Uchwał i Wniosków w składzie: p.A.Świtek 

p.R.Kołodziejczyk. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

W skład komisji uchwał i wniosków zostali powołani jednogłośnie: p.A.Świtek 

p.R.Kołodziejczyk. 
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Ad. 5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym. 

Sprawozdanie przedstawił p. Jerzy Żurek – Wójt Gminy (w załączeniu do niniejszego 

protokół). 

 

p.E.Bałdyga - czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania?  

Uwag i pytań nie było. 

 

 

Ad.6. Interpelacje radnych. 

 

p.O.Szczepańska-poprosiła o postawienie toj toji na „Tuszynku”, oraz poinformowała o 

przeciekaniu dachu w KGW Kopalnia i poprosiła o pomoc w naprawie. 

 

p.R.Skoczylas- dot. ul. Przejazdowej było wysyłane pismo do wojewody odnośnie budowy 

chodnika, na które uzyskaliśmy odmowną odpowiedź, poprosił o interwencję bo zrobił się 
rów. 

 

p.S.Górniak- złożył wniosek, który podpisali wszyscy członkowie komisji rewizyjnej o 

przygotowanie projektu uchwały popierającej sprzeciw mieszkańców Gminy Starcza 

przeciwko budowie oczyszczalni na terenie Gminy Starcza oraz apel do Wójta Gminy Starcza 

o nie wydawanie pozytywnej decyzji umożliwiającej budowę takiego zakładu. Planowana 

oczyszczalnia ma znajdować się ok. 1 km od granic naszej gminy. 

 

p.E.Bałdyga- poinformował, że zostanie to przekazane na wszystkie komisje, jak będą 
materiały, to zapoznamy się. 
 

p.A.Chmielewska- czy w szkołach na terenie naszej gminy będzie prowadzony strajk? Jakie 

szkoły zgłosiły się? 

 

p.K.Kruk- poprosił o interwencje na ul. Spacerowej są dwa uschnięte  drzewa, które 

zagrożeniu bezpieczeństwu. 

 

 p.E.Bałdyga- chodzi o te dwa drzewa, które chcieliśmy wyciąć by zrobić drogę, a 

mieszkańcy nie zgodzili się. 
 

p.R.Kołodziejczyk- poprosił o uzupełnienie dziur na ul. Heweliusza. 

 

p.R.Skoczylas- zwrócił się z prośbą o zamontowanie lustra na skrzyżowaniu ul. Strażackiej i 

ul. Zielonej. 

 

p.J.Walentek- poprosił o uporządkowanie terenu przy boisku wzdłuż ul. Sportowej. 

 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska”. 

 

 

p.E.Bałdyga-uchwała była omówiona na Komisjach Rady Gminy, czy są pytania? 

Pytań nie było. 
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p.A.Świtek-odczytała uchwałę. 
Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Uchwała nr 221/XXXI/2017 w sprawie  przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska” - 

podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 8.Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów i rodzaju 

dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, dla których Gmina Konopiska jest organem prowadzącym. 

 

p. E. Bałdyga-  poinformował o wniosku Komisji Rewizyjnej dot. wprowadzenia poprawki 

polegającej na zimnie z 10 punktów na 15 punktów w  w/w. uchwał w §1.punkcie 2. 

Rodzeństwo kandydata uczęszcza do tego samego przedszkola lub do  szkoły podstawowej , 

w obwodzie, której ma siedzibę przedszkole. Pozostałe komisje zostały nie wprowadzały 

poprawek do w/w. uchwały. 

 

p.M.Poleszczuk- uzasadnił, iż dzięki wprowadzeniu takiej poprawki wychodzimy naprzeciw 

oczekiwaniom rodziców, ułatwiając im transport tylko do jednego przedszkola czy szkoły.  

 

p.E.Bałdyga- proszę o przegłosowanie wniosku Komisji Rewizyjnej zmieniającej liczbę 
punktów na 15 w §1, punkcie 2 uchwały. 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  11 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         4 radnych 

 

Radni większością głosów przyjęli wniosek  zmieniający liczbę punktów na 15 w §1, 

punkcie 2 uchwały. 

  

 

p.E.Bałdyga-uchwała była omówiona na Komisjach Rady Gminy, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

p. R. Kołodziejczyk-odczytał uchwałę. 
 

Radny p.A.Janik- opuścił obrady. 

 

Głosowało 14 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

Uchwała nr 222/XXXI/2017 w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów i rodzaju 

dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów na drugim etapie postępowania 
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rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, dla których Gmina Konopiska jest organem prowadzącym -podjęta 

jednogłośnie. 

 

Radny p.A.Janik- wrócił. 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych 

szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Konopiska do 

postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, 

oraz określenie dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

 

p. A. Jarosz- w nawiązaniu do wcześniejszej uchwały, złożył wniosek o wprowadzenie 

poprawki do uchwały w  §1, punkcie 3. Rodzeństwo kandydata kontynuuje naukę w danej 

szkole lub przedszkolu w przypadku gdy dana szkoła wchodzi w skład zespołu szkół, w 

szkole (przedszkolu) wchodzącym w skład tego zespołu zwiększyć z 5 punktów na 10 

punktów. 

 

p.E.Bałdyga- proszę o przegłosowanie wniosku zmieniającą liczbę punktów na 10 w §1, 

punkcie 3 uchwały. 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  8 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         7 radnych 

 

Radni większością głosów przyjęli wniosek  zmieniający liczbę punktów na 10 w §1, 

punkcie 3 uchwały. 

  

p.E.Bałdyga-uchwała była omówiona na Komisjach Rady Gminy, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

p.A.Świtek-odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Uchwała nr 223/XXXI/2017 w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych 

szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Konopiska do 

postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły, 

oraz określenie dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów -podjęta 

jednogłośnie. 

 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego. 
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p.E.Bałdyga-uchwała była omówiona na Komisjach Rady Gminy, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

p. R. Kołodziejczyk-odczytał uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Uchwała nr 224/XXXI/2017 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego -podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w  sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga- przedstawił stanowiska komisji: 27 godzin zaproponowały komisja rewizyjna i 

komisja samorządu, za pozostawieniem w uchwale 25 godzin jest komisja oświaty i komisja 

finansów. 

 

Dyskusja dot. ustalenia ilości godzin w w/w. uchwale. 

 

p.E.Bałdyga- proszę o przegłosowanie, kto z  Państwa jest za wprowadzeniem poprawki 

ustalającej tygodniowy obowiązkowy wymiar 27 godzin? 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  7 radnych 

                            „przeciw”                                    8 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Radni większością głosów odrzucili wniosek. 

 

p.E.Bałdyga-uchwała była omówiona na Komisjach Rady Gminy, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

p.A.Świtek-odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  8 radnych 

                            „przeciw”                                    5 radnych 

                            „wstrzymało się”                         2 radnych 

 

Uchwała nr 225/XXXI/2017 w  sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Konopiska -podjęta większością głosów. 
 

 

Przerwa. 

Po przerwie. 



 

7 

 

 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2017 rok. 

 

p.E.Bałdyga-uchwała była omówiona na Komisjach Rady Gminy, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

p. R. Kołodziejczyk-odczytał uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Uchwała nr 226/XXXI/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2017 

rok-podjęta jednogłośnie. 
 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2017-2024. 

 

p.E.Bałdyga-uchwała była omówiona na Komisjach Rady Gminy, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

p.A.Świtek-odczytała uchwałę. 
Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

Uchwała nr 227/XXXI/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Konopiska na lata 2017-2024 -podjęta jednogłośnie. 
 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Częstochowskiego na współfinansowanie inwestycji drogowej pn. Budowa chodnika w 

ciągu dróg powiatowych nr 1022 S i 1052 S w m. Hutki, gmina Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga-uchwała była omówiona na Komisjach Rady Gminy, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

p. R. Kołodziejczyk-odczytał uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Uchwała nr 228/XXXI/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Częstochowskiego na współfinansowanie inwestycji drogowej pn. Budowa chodnika w 

ciągu dróg powiatowych nr 1022 S i 1052 S w m. Hutki, gmina Konopiska -podjęta 

jednogłośnie. 
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Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Śląskiego na współfinansowanie inwestycji drogowej pn. Projekt budowy ciągu pieszego 

i pieszo - rowerowego w ciągu dróg wojewódzkich nr 904 i 907 w Konopiskach. 

 

p.E.Bałdyga-uchwała była omówiona na Komisjach Rady Gminy, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

p.A.Świtek-odczytała uchwałę. 
Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

Uchwała nr 229/XXXI/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Śląskiego na współfinansowanie inwestycji drogowej pn. Projekt budowy ciągu pieszego 

i pieszo - rowerowego w ciągu dróg wojewódzkich nr 904 i 907 w Konopiskach -podjęta 

jednogłośnie. 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Śląskiego na współfinansowanie inwestycji drogowej pn. Projekt budowy chodnika w 

ciągu drogi wojewódzkiej nr 907 w miejscowościach Konopiska i Korzonek. 

 

p.E.Bałdyga-uchwała była omówiona na Komisjach Rady Gminy, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

p. R. Kołodziejczyk-odczytał uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Uchwała nr 230/XXXI/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Śląskiego na współfinansowanie inwestycji drogowej pn. Projekt budowy chodnika w 

ciągu drogi wojewódzkiej nr 907 w miejscowościach Konopiska i Korzonek -podjęta 

jednogłośnie. 
 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości do zasobu mienia 

komunalnego gminy. 

 

p.E.Bałdyga-uchwała była omówiona na Komisjach Rady Gminy, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

p.A.Świtek-odczytała uchwałę. 
Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Uchwała nr 231/XXXI/2017 w sprawie nabycia nieruchomości do zasobu mienia 

komunalnego gminy -podjęta jednogłośnie. 
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Ad.18. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

p. Wójt-udzielił odpowiedzi: dot. toj toji na „Tuszynku”. Od soboty jest czynne wc, które 

będzie otarte cały czas. Odnośnie przeciekania dachu w KGW Kopalnia, zostanie to 

sprawdzone. Na ul. Przejazdowej przeprowadzimy wizję lokalną. Odnośnie strajków, żadna 

szkoła nie zgłaszała. Co do ul. Spacerowej – wyjaśnił, że ludzie nie pozwolili wyciąć tych 

drzew jak robiliśmy projekt. Ul. Różana została zrobiona, próbowaliśmy zrobić ul. Skośną. 
Będzie ogłoszony przetarg na ul. Skośną. Wniosek dot. ul. Hewelisza, zaczęliśmy po zimie 

robić przegląd dróg, gdzie są dziury do załatania. Odbieramy wszystkie śmieci, które 

mieszkańcy wystawiają a i tak dużo ludzi wywozi śmieci do lasu. Na skrzyżowaniu ul. 

Strażackiej i ul. Zielonej, zamontujemy podwójne lustro. Musimy posprzątać koło boiska przy 

ul. Sportowej oraz porozmawiać z Lotem odnośnie utrzymania porządku.  

  

Ad.19. Sprawy różne i zapytania.  

 

p.R.Skoczylas- poprosił o posprzątanie rowów od tablicy Aleksandria do przejazdu na 

Blachownię. 
 

p.Wójt- posprzątamy. 

 

p.A.Świtek-poinformowała, że radna p. Ola Szczepańska udzielała wywiadu w Polskim Radiu 

w Programie Pierwszym, jako przewodnicząca KGW gdzie bardzo ładnie promowała naszą 
gminę. 
 

p.E.Bałdyga- podziękował radnej za promocję naszej gminy. 

 

p.Z.Skwara- poruszył temat mostu na ul. Piaskowej, po deszczach podmywa asfalt, zarywa 

się, prosił aby to zabezpieczyć, by się nie załamało. 

 

p.Wójt- zadzwonimy. 

 

p.Z.Skwara- poinformował, o dużej ilości śmieci na „Pałyszu” przy koszach. 

 

p.R.Skoczylas- zaproponował by w tym miejscu zrobić monitoring. 

 

p.S.Górniak- poruszył temat prawidłowego odstawiania koszów na śmieci przez firmę Strach. 

Po zebraniu śmieci odstawiają kosze przy samej drodze, przejeżdżające samochody 

przewracają je. 

 

p. Wójt- potwierdził, że odstawiają kosze przy samej jezdni. 

 

p.M.Poleszczuk- odnośnie chodnika przy ul. Przejazdowej, uzyskałem informację, że 13 

marca wpłynęło pismo. Proszę o informację, kiedy będzie Pan interweniował w tej sprawie. 

 

p.Wójt- wyjaśnił, iż interweniował w tej sprawie. 

 

p.R. Skoczylas- sołtys- prosił o przejechanie po ul. Księżycowej, ul. Gwiezdnej, ul. Mostowej 

i wszystkich ulicach w celu rozeznania się po zimie, gdzie są dziury do załatania. Szczgólnie 

dot. łącznika między ul. Gościnną a Kotasa, popękane ulice, grunt siada, rozleci się. 
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p.Wójt- zwrócił się z prośbą do sołtysów o zgłaszanie, gdzie są dziury do załatania. Będziemy 

je uzupełniać. 
 

p.R.Skoczylas- na ul. Przejazdowej są dziury. 

 

p.Wójt- zgłaszaliśmy, przedstawiciel był, była w trakcie rozliczania zimowego utrzymania . 

Chciałem żeby przyjechał i zobaczył w terenie. 

 

p.O.Szczepańska- w imieniu rodziców podziękowała za zajęcia szachów. Poprosiła o 

obniżenie nowego chodnika przy przejściu. Poprosiła, by Pan Wójt podjechał i zobaczył.  

 

p.Wójt- wyjaśnił, że nie można obniżyć, gdyż to jest zachęcanie do przechodzenia. 

Podjedziemy i zobaczymy. 

 

p.O.Szczepańska- poinformowała o dziurach naprzeciwko sklepu. 

 

p.Wójt- potwierdził, że są dziury. 

 

p.J.Parkitny- zgłosił, że jest kilka dziur w Walaszczykach. Poinformował, iż przy budowie 

autostrady zakłócono gospodarkę wodną, co powoduje  zalewanie podwórek, prosił o 

wyjaśnienie przez kogo trzeba to zgłaszać. 
 

p. Wójt- poprosił o wystąpienie z pismem do urzędu, w którym wskazane zostaną 
gospodarstwa, które zostały zalane, to pismo przekażemy dalej. Będziemy interweniować w 

tej sprawie. 

 

p.J.Kromołowska- poprosiła o sprzątnięcie śmieci przy drodze na Piłę, łączącą Konopiska i 

Łazie. Mieszkańcy pytają, czy ruszy przebudowa drogi 908 przez Wąsosz – Łaziec? Co robić 
z mieszkańcami, którzy nie podłączyli się do kanalizacji i wylewają ścieki sąsiadom? 

 

p.Wójt-  wyjaśnił, że do końca 2017 roku miał być projekt . Tym się zajmuje marszałek, na tą 
chwilę nie mamy informacji. Odnośnie wylewania nieczystości na  posesje sąsiadów, 

pzaproponował robić zdjęcia. 

 

p.R.Skoczylas- sołtys- w Aleksandrii będą okrągłe obchody OSP, czy w związku z tym jest 

możliwość wyłożenia kostki koło wozowni, przed obchodami? Zostało przeznaczone ok. 50 

tys. zł, poprosił o informację, jaka będzie ilość kostki? Kiedy zostanie to zrobione? 

 

p.Wójt- wyjaśnił, w  oparciu o wyliczenia p.Chudzika jest ok.500-600 metrów, kwota w 

granicy 50 tys. zł i nie wymaga przetargu. Termin musi być jak najszybszy. 

 

p.A.Janik- poinformował, że dwa lata temu były oczyszczane rowy na Walaszczykach. 

Wyjaśnił, iż było pismo w którym określili, że czyszczenie rowów należy do powiatu a 

dbanie o kolektora do urzędu. Prosił o wykoszenie koło kolektora. 

 

p.Z.Wołczyk- poprosił o wyjaśnienie gdzie będzie robiony ciąg pieszy a gdzie pieszo 

rowerowy, dot. uchwały 229. 

 

p.Wójt- wyjaśnił, od stomatologii do ul. Śląskiej oraz od ul. Śląskiej do gimnazjum będzie to 

uporządkowane.  Jest robiona dokumentacja, musi być spójność z Jamkami. Jak będzie cała 
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dokumentacja będzie do wglądu, musimy zmieścić się w pasie drogowym. W tym roku ma 

być zrobiony projekt , a w przyszłym inwestycja. 

 

p.E.Bałdyga-  poprosił radnych o składanie do biur Rady oświadczeń majątkowych do 30 

kwietnia- stan na 31.12.2016 r. Druki zostały wysłane na maila, w formie papierowej wszyscy 

radni mają w swoich półkach. Odczytał pismo z Komendy Miejskiej Państwowej Straży 

Pożarnej w Częstochowie dot. wsparcia finansowego Komendy Miejskiej Państwowej Straży 

Pożarnej w Częstochowie. 

 

Dyskusja dot. udzielenia wsparcia finansowego. 

 

p.E.Bałdyga-  poinformował o planowanym 10 września 2017 r  Święcie Plonów – dożynkach 

w naszej gminie. Przymierzając się do organizacji tego święta chcieli byśmy ustalić miejsce. 

Prosimy Sołtysów, Radnych o zgłaszanie propozycji. Wszyscy Państwo dostaliście pismo od 

p. dyrektor GCKIR. Zaprosił na debatę społeczną dnia 29 marca o godzinie 17:00, która 

odbędzie się  Sali OSP Konopiska ul. Opolska 20 dot. aplikacji „Moja Komenda” oraz o 

nowej platformie wymiany informacji między społeczeństwem a policją tj. „ Krajowej Mapy 

Zagrożeń Bezpieczeństwa” . Zasady funkcjonowania policjantów dzielnicowych, w myśl 
nowej koncepcji "Dzielnicowy bliżej nas".  

Dyskusja dot. ustalenia miejsca Święta Plonów. 

p.R.Skoczylas- sołtys- poprosił o zorganizowanie w innej formie dożynek. Mówi się , że w 

naszej gminie jest tylko jeden rolnik, co nie jest prawdą. 
 

 

Ad.20. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad p. Edward Bałdyga Przewodniczący Rady podziękował 

za udział w sesji, zamknął obrady XXXI sesji Rady Gminy Konopiska. 

Sesja trwała do godziny 14:00 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokół sporządziła:                                      Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

Anna Podsiadlik                                                          Edward Bałdyga 

 

 

 

 

 

 

 

 


